
 

 

 

JANUAR 2026 

1. Posodobljeni seznami Kompetenčnega centra za lahko branje 

 

Na spletni strani Koroške osrednje knjižnice dr. Franca Sušnika 

si lahko ogledate posodobljene sezname knjig. 

Sezname pripravlja Kompetenčni center za lahko branje. 

Povezava: https://www.knjiznica-

ravne.si/kompetencni_center_za_lahko_branje/seznam-

literature/ 
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2. Razpis Javne agencije za knjigo Republike Slovenije 

 

Javna agencija za knjigo Republike Slovenije je objavila razpis 

Javni dvoletni razpis za izbor izvajalcev in sofinanciranje 

kulturnih projektov na področjih knjige za obdobje 2026–2027. 

V področju Bralna kultura (BK) se lahko prijavite tudi s projekti 

lahkega branja. 

Več informacij dobite pri Sabini Tavčar: 

📞 01 320 28 33 

📧 sabina.tavcar@jakrs.si 

📌 Rok za prijavo: 23. februar 2026 

3. Nova številka časopisa 20 minut 

Zavod Risa je objavil novo številko časopisa 20 minut. 

Najdete jo na povezavi: https://risa.si/risa//wp-

content/uploads/cklb/20-minut-pdf/2025_09-10.pdf  
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4. Prvi evropski literarni natečaj v lahkem jeziku 

Zavod Risa skupaj s partnerji pripravlja projekt PAGE. 

PAGE pomeni Projekt za izboljšanje kognitivne dostopnosti v 

založništvu. 

V okviru projekta PAGE so objavili prvi evropski literarni natečaj v 

lahkem jeziku. 

Iščejo vključujoče in ustvarjalne kratke zgodbe za vse. 

 

     Rok za oddajo: 31. maj 2026 

       Zgodbo pošljite na: page@risa.si 
  

 O natečaju, pravila in navodila: https://page-project.eu/sl/ 
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